

《单词百科:hpu是什么意思?hpu怎么发音?hpu的解释和用法》

英语单词hpu是什么意思?hpu怎么读?hpu怎么发音?简答网为您整理了hpu的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



hpu的意思

1、abbr.hot-plate unit 烹饪用电炉;hydraulic power unit 水力发电设备;hydraulic pumping unit 液压泵装置;

hpu的双语例句

1、In conclusion, the different generation HPU products synthesized successfully. 2.

综上，多代HPU产品合成成功。

2、HPU's full-time MBA program provides ample opportunity for students to immerse themselves in a dynamic learning environment for two exciting years.

尿素酶的全日制MBA项目提供充足的机会，让学生沉浸在一种充满活力的学习环境有

两个令人振奋的几年。

3、 Use InfoSphere Optim High Performance Unload (HPU) to further accelerate recovery of critical information and to reduce restore and migration times for large volumes of data.

使用InfoSphere Optim High Performance Unload (HPU) 来进一步加速关键信息的恢复，并减少大量数据的还原和迁移时间。

4、 The incidence of HPU was 40%. Of them, Duodenal ulcer accounted for 88. 8%.

结果：①慢性肝病患者HPU发生率为40%，其中十二指肠球溃疡占88.8%；

5、 Mui Hpu Kaw cares for seven grandchildren, while her four sons fight for the Kachin Independence Army on the Burmese side of the border.

穆胡考照看着七个孙子，而她的四个儿子则为缅甸边境的克钦独立军作战。

6、 At the same time, the molecular weight of all the HPU products have measured by using the GPC with RI detector and viscosity detector and the results showed that each generation products was within the scope of the calculated theoretical molecular weight.

同时，利用配有示差检测器和粘度检测器的凝胶渗透色谱仪（GPC）检测各代HPU分子量，结果表明各代产品均在理论分子量范围内。

以上是简答网为您整理的hpu怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于hpu的用法、hpu的释义、hpu的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hpu>